
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 2023. október 6-i üléséről. 

 

Jelen vannak: Borbás Zoltán, Boros István, Budai Lóránt, Fazekas Szabolcs, Hubai Imre, 

Tarsoly-László Ágnes, Molnár Imre, Piroska Miklós, Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó, 

Rózsa Endre Bertalan, Rózsa Lajos és Szabó Ferenc Lajos, a vármegyei közgyűlés tagjai. 

 

Bejelentéssel távol: Bodó Jánosné, Győri-Papp Judit, Kővári Kata, Révi Attila, Szarvák 

Márton és Ujvári Imre, a vármegyei közgyűlés tagjai. 

 

Továbbá jelen vannak: Pócs János országgyűlési képviselő; Katonáné Papp Ágnes 

osztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Kormányhivatal Foglalkoztatási, 

Foglalkoztatás-felügyeleti és Munkavédelmi Főosztály; Rentzné Dr. Bezdán Edit vármegyei 

címzetes főjegyző; a Vármegyei Önkormányzati Hivatal irodavezetői, a sajtó képviselői, 

meghívottak. 

 

Hubai Imre: köszöntöm a Vármegyei Közgyűlés tagjait, a meghívott szervezetek képviselőit, 

a Közgyűlés valamennyi résztvevőjét. 

Tájékoztatom a közgyűlés tagjait, hogy Buzás Sándor 2023. szeptemberében elhunyt, aki 

korábban országgyűlési képviselő, valamint a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés 

MSZP frakciójának tagja volt két cikluson keresztül. Emlékét megőrizzük, adózzunk 

emlékének 1 perces néma felállással. 

 

Kerekes Éva: Tisztelt Jelenlévők! A mai nap, október 6-a nemzeti gyásznapunk. Az aradi 

vértanúkat az 1848/49-es forradalom és szabadságharc bukása után, 1849. október 6-án 

végezték ki, a bécsi forradalom és Theodor Baillet von Latour császári hadügyminiszter 

meggyilkolásának első évfordulóján.  Erre a napra emlékeznünk kell, ezen a napon 

tisztelegnünk kell! Ezt teszik kis énekes-verses-irodalmi összeállításukkal a Szolnoki 

Szakképzési Centrum Jendrassik György Gépipari Technikum 9-10. évfolyamos diákjai is a 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés mai ülésének elején. Az aradi 13 vértanú és a 

Pesten kivégzett miniszterelnök példaképként áll előttünk. Rájuk emlékeznek a diákok versben, 

dalban, illetve vármegyénkhez száz szállal kapcsolódó Damjanich tábornok feleségéhez szóló 

levelével. Köszönjük Kalmár Andrea asszonynak, a Szolnoki Szakképzési Centrum 

igazgatójának és Molnár Arankának, az oktatási intézmény igazgatójának, hogy elvállalták a 

felkérést a mai ünnepi műsor elkészítése kapcsán!  Kérem, fogadják szeretettel a Jendrassik 

György Gépipari Technikum diákjainak rövid műsorát! 

 

/ Műsor /  

 
Kerekes Éva: Köszönjük szépen a diákoknak és a felkészítőknek az aradi vértanúkra emlékező 

műsorát!  

Tisztelt Jelenlévők!  

A Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés által adományozott szakmai elismerő díjakat 

hagyományosan az augusztus 20-ai állami ünnepünk alkalmából rendezett vármegyei 

megemlékezésen nyújtjuk át. Az ünnepségen ketten - Dr. Matosevics Ilona Éva asszony és 

Szabó Endre úr - nem tudtak jelen lenni, ezért részükre a díjak most kerülnek átadásra. A 

díjátadásra megkérem Hubai Imre elnök urat és Borbás Zoltán alelnök urat.  

/Díjátadás/ 
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Hubai Imre: A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a Vármegyei Közgyűlés tagjai 

határozatképes számban jelen vannak. Munkánk törvényes feltételei biztosítottak, a Közgyűlés 

ülését megnyitom. Kérem, mindenki kapcsolja be a szavazópultját. 

Kérem, hogy aki a megküldött napirendi javaslattal egyetért, a szavazópult megfelelő 

gombjának megnyomásával szavazzon. 

 

A Közgyűlés a napirendi javaslatot 12 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadja és az alábbi 

határozatot hozza: 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 

40/2023. (X.6.) számú határozata 

a Vármegyei Közgyűlés 2023. október 6-i ülése napirendi pontjainak megállapításáról 

 

A Vármegyei Közgyűlés a 2023. október 6-i ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint 

fogadja el: 

 

1. Tájékoztató a Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és Munkavédelmi Főosztály 

2022. évi és 2023. I. féléves tevékenységéről 

Előadó: Dr. Dirner-Sütő Edit Szonja főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok 

Vármegyei Kormányhivatal Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és 

Munkavédelmi Főosztály  

 

2. Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyében 2022. évben történt munkavédelmi 

ellenőrzések tapasztalatairól 

Előadó: Dr. Dirner-Sütő Edit Szonja főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok 

Vármegyei Kormányhivatal Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és 

Munkavédelmi Főosztály  

 

3. Előterjesztés a Területi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztására 

Előadó: Rentzné Dr. Bezdán Edit vármegyei címzetes főjegyző 

 

4. Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Önkormányzati Hivatalnál igazgatási 

szünet elrendeléséről 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 

Megkérdezem, hogy kíván-e valaki interpellálni, kérdést feltenni? 

 

Molnár Imre: Két témában szeretnék interpellálni. A vármegyenap megrendezésével 

kapcsolatosan szeretnék a magam és a Fidesz frakció nevében köszönetet mondani. Szenzációs 

rendezvényen vehettünk részt, aki ott volt, tapasztalhatta. Szeretnék köszönetet mondani 

elsősorban a hivatal dolgozóinak a rendezésért. Mint sportember, csapatban gondolkodom és itt 

egy olyan csapat dolgozott együtt, ami megsüvegelendő. Hatalmas munka volt ennek a 

szervezési része és a lebonyolítási is. Látszott a kiváló munka, amit ott nekünk nyújtottak. 

A másik téma: egy kérdést szeretnék feltenni Budai Lóránt polgármester úrnak, közgyűlési 

tagunknak az ominózus Malom Projekttel kapcsolatosan, miután tudomásomra jutott, hogy 

nyíltan rágalmazza a vármegyei közgyűlést és annak tisztségviselőit és még a térség 

országgyűlési képviselőjét is. Átnéztem az üggyel kapcsolatos előzményeket, a vármegyei 

közgyűlés és Jászberény város közötti levelezést, amelyet feltett nyilvánosan a Facebookra és 

egyéb fórumokra. Hogy mindenki értse, ez egy nagyon hosszú téma, évtizedre nyúlik vissza, 

mikor megkezdődött a pályázat és utána különböző állomásai voltak ennek a területnek. 

Ezekből hatot emelnék ki. 2017. szeptember 1-jén 800 millió forint TOP-os előleg lett a 
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városnak kiutalva. A Malom projekt meghiúsult, vissza kellett fizetni az összeget. A mostani 

TOP-os ciklusban, hogy a megye megmentse a projektet, a vezetés jóhiszeműen egy 

megállapodást kötött polgármester úrral. Az elmúlt időszakban újabb 1 milliárd forintot 

hagytunk jóvá. Ennek részese voltam én is és mindannyian, közgyűlési tagok. Polgármester úr 

a megállapodásban tett feladatait a mai napig nem végezte el, ez a levelezésből kiderül. Úgy 

néz ki, hogy a feltételek megléte nélkül nem nyújtható be a pályázat, amire egy szűk esztendő 

volt, lehetőség lett volna a feltételeket megteremteni. Kérdésem, hogy akkor miért rágalmazza 

nyíltan polgármester úr a vármegyei közgyűlést, annak tisztségviselőit? Ez a magatartás 

méltatlan a vármegyei közgyűléshez! Úgy tűnik, hogy saját tehetetlenségét próbálja áthárítani 

ránk. Úgy tűnik, még hazugságoktól sem riad vissza ennek érdekében. Nem lenne 

tisztességesebb beismerni a tényeket, hogy a megállapodást nem teljesítette, azért nem 

nyújtható be a pályázat, erre várom itt a választ és ez az a színtér, ahol szükségünk van erre a 

válaszra, nem pedig a mindenféle Facebook és egyéb források. Itt kell tisztázni ezt az ügyet. 

 

Budai Lóránt: Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Közgyűlés! Vártam ezt a kérdést, vártam ezt a témát. 

Örülök, hogy Önt bízták meg azzal, hogy ezt most előhozza a közgyűlés előtt, amely egy 

nagyon fontos színtér, hiszen nekünk erről nyíltan kell beszélni. Ha már nyíltság, akkor rögtön 

meg is kérdezném, hogy mivel, mikor és kit rágalmaztam? Azt mondta Ön, hogy én 

rágalmaztam a vármegyei közgyűlést vagy akár képviselő urat. A rágalmazás miben merült ki, 

erre mindenképpen kíváncsi volnék. Valamint a kérdésemet követően nagy örömmel elmondom 

nyíltan és őszintén, hogy nyilván képviselő úrnak, képviselő asszonyoknak és képviselő 

uraknak, de talán még a megyei elnökségnek sincs teljes bírtokában a teljes valóság. Önnek 

biztosan nincsen, hiszen nem része ennek a folyamatnak. Kiemelt két momentumot az elmúlt 

két évtized történéseiből, én legalább tízszer ennyit tudnék kiemelni, ami nagyon fontos része 

volt az elmúlt időszaknak, a döntéseknek és annak a folyamatnak, amely jelenleg is zajlik. Mi 

a vállalásunkat folyamatosan teljesítjük, tesszük a dolgunkat, ezt az elmúlt időszakban többször 

is elmondtam. Nyilván nagyon sok embernek nem tetszik, hogy a Facebookon kommunikálok 

a lakossággal. A lakosság elvárja és várja tőlem, hogy beszámoljak azokról a történésekről, 

amelyek Jászberény városát érintik. Ilyen a Malom vagy inkább a zeneiskola projekt története 

is, amellyel kapcsolatban nagyon szívesen felvilágosítom képviselő urakat, képviselő 

asszonyokat, a teljes közgyűlést, de azt gondolom, hogy először arra a kérdésre kellene 

válaszolni, hogy mivel, mikor és kit rágalmaztam? 

 

Molnár Imre: Azzal kezdtem a mondandómat, hogy tájékozódtam az ügyben. Minden anyagot 

átnéztem, ami ezzel kapcsolatos. Nyilvánvaló, hogy nem sorolom fel, mert az több óráig tartana, 

röviden félmondatokban mondtam el az eseményeket, hogy mindenki értse, aki esetleg nem 

nézte ilyen részletességgel át. Tájékozódtam arról is, hogy milyen fórumokon, hogy nyilvánult 

meg. A fórumokon hazugsággal vádolja meg alelnök urat, illetve azzal hozakodik elő, hogy a 

megye egyértelműen a hibás, hogy ez a projekt nem jön létre. Úgy néz ki, hogy nem jön létre, 

mert a pályázatot nem lehet beadni. Ez a rágalom. Az én olvasatomban rágalmazás, ha a 

közgyűlés megszavaz Önöknek újra egy 1 milliárdos projektet, Ön nem teljesíti azokat a 

feltételeket, amik a levelezésekből kitűnik, meg van szabva. Utána az Ön saját felelősségéről 

abszolút nem ír, hanem a vármegyei közgyűlés alelnöke, elnöke, az országgyűlési képviselő a 

hibás ebben az ügyben. Ez szerintem rágalom, hiszen olyan dolgot állít, ami nem igaz. 

 

Hubai Imre: Megadom a szót válaszadásra, röviden, az igazság minden részletének kibontása 

ne tartson másfél óráig. 

 

Budai Lóránt: Én is úgy gondolom, hogy a vármegyei közgyűlésnek a munkáját folytatnia kell. 

Azt gondolom, hogy a választ megkaptam, nem tudott képviselő úr konkrétan válaszolni, hogy 
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én kit, mivel, mikor rágalmaztam. Az elmúlt időszakban több helyen, több fórumon, itt is 

elmondom, ha kell, hogy mi a vállalásunkat milyen módon és milyen határidővel, tevékenységek 

meghozatalával vállaltuk, csináljuk, folyamatban van. Az a vád, hogy mi nem teljesítettük, az 

senki részéről nem áll meg. Hiszen mi folyamatosan olyan döntéseket hozunk akár a testületben, 

akár egyéb módon, amelyek elősegítik a projekt megvalósulását. Abban bízom, hogy így lesz, 

mi, amit vállaltunk megtettük, a folyamat zajlik. A beruházás ezen része, amelyet vállaltunk meg 

fog valósulni. A tervezés folyamatban van, a munkálatokat elkezdtük, minden, amit vállaltunk 

teljesítettük. Ha van bárki részéről igény, mert nyilván képviselő úrnál nem lehet meg minden 

dokumentum, minden levelezés, minden információ, nagyon szívesen rendelkezésére bocsátom, 

hogy a teljes igazságot lássa. Ezzel le is zárnám. 

 

Hubai Imre: Köszönöm képviselő úr. Saját magamat kell cáfolnom, valóban én kértem, hogy 

ne fejtse ki az igazság minden lényeges összefüggését, de válaszoljon képviselő úr felvetésére. 

Ez nem történt meg. Engedje meg polgármester úr, hogy adjak másnak is szót ezzel 

kapcsolatosan.  

 

Borbás Zoltán: A kérdéseim rövidebbek lesznek. Szeretném megkérdezni polgármester úrtól, 

hogy megkapta-e az Elnök úr által május 10-én megküldött tájékoztató levelet, a korábbi 

levelezésünk okán kialakult helyzetről szóló tájékoztatást? A másik kérdésem pedig az, hogy a 

vármegyei közgyűlés vállalása az Integrált Területi Program 2.0 verziójának elkészítése volt. 

Teljesítette-e ezt a közgyűlés? 

 

Budai Lóránt: Csak sejtem, hogy mire gondol alelnök úr, nyilván nagyon sok levelezés történt 

az elmúlt időszakban, leginkább a mi részünkről, amelyekre sajnos van, amikor nem érkezett 

válasz. Az áprilisi döntésnek pedig magam is részese voltam és azt akkor is és most is köszönöm. 

Igen, megkaptam alelnök úr. Köszönöm a segítséget. 

 

Borbás Zoltán: Akkor tisztáztuk, hogy megkapta polgármester úr. Szeretném kérdezni, hogy 

ennek okán május 10-én kelt ez a levél, valószínűleg egy héten belül megkapta és válaszolt is 

nekünk. Miért kommunikálta azt a nyilvánosság előtt, hogy a tévéből értesült a levélben 

leírtakról. A másik kérdésem, itt kihangsúlyozta, hogy jelen volt, nem volt jelen azon a 

közgyűlésen sem, amikor stratégiailag fontos döntést hoztunk egyébként Jászberényről. Tessék 

visszanézni a naptárát, nem volt jelen. Jó lenne az emlékezetét egy kicsit frissíteni több dologban 

is, reméljük, hogy sikerül. 

 

Budai Lóránt: Köszönöm szépen alelnök úr személyeskedő hozzászólását, nyilván, ahogy az 

előbb is elmondtam, nem biztos, hogy itt kellene és ilyen módon a közgyűlés munkáját 

hátráltatva jászberényi ügyekről beszélni. A televízióban, melyre egy idő után már nem kívántam 

reagálni, hiszen reakcióra még reakciót nem kívántam folytatni Jászberényben, mint ahogy most 

sem kívánom ezt folytatni. Szerintem ez méltatlan. Nem a levélben foglaltakkal kapcsolatban 

állítottam azt, hogy ott ezzel szembesültem, hanem az Ön szavai voltak azok, amiket szerintem, 

ha már egyezségről beszélünk, akkor először egy asztalnál, személyesen kellett volna 

megtörténnie és nem a kamerában a nyilvánosság előtt. Ez szerintem egy olyan dolog, amely 

nem túl elegáns, de tudom, hogy ez politika, elfogadom, tiszteletben tartom és kérem a 

közgyűlést, hogy folytassa a munkáját.  

 

Borbás Zoltán: A kitérő választ látjuk. Amikor szemtől-szemben kellene megbeszélni a 

dolgokat, akkor elfogy, a Facebookon valahogy ügyesebben megy a dolog polgármester úr. 

Szeretném emlékeztetni, hogy igen, azzal vádolt a tévé nyilvánossága előtt, a Facebook 

nyilvánossága előtt, hogy nem adtunk tájékoztatást polgármester úrnak. Ott van Ön előtt. Ugyan 
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az van benne leírva, mint amit elmondtam a tévében is. A közgyűlés, ahogyan Ön is elismerte 

teljesítette a vállalását. Szeretném kérdezni, hogy Önöknek készen vannak-e a terveik a 

zeneiskola projektre? 

 

Piroska Miklós: Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Közgyűlés! Nem kívántam hozzászólni a témához, 

de jászberényi érintettségem okán mégis szót kellett kérjek az elhangzottakhoz kapcsolódóan. 

Molnár Imre frakcióvezető úr kérdésében több részlet érintőlegesen említésre került, mint 

jászberényi, azt hiszem, hogy a város ügyei iránt érdeklődő emberként és világ életemben a 

város fejlődését támogató emberként azt kell mondjam, hogy mégis hozzá kell szóljak. Több 

gondolatot feljegyeztem az elhangzott kérdés és polgármester úr válaszából. Több dolgot 

szeretnék kiemelni. Egyrészt, ahogy Elnök úr fogalmazott a május hónap folyamán küldött egy 

válaszlevelet a vármegyei önkormányzat, a levél tartalma, ami polgármester úr előtt van, 

természetesen előttem is pontosan ismert. Ebből a válaszlevélből néhány dolgot kiemelnék, 

hogy mi is szerepel. Szerepel, hogy a város - egy egyeztetés keretében, ami a vármegyeházán 

történt - vállalt kötelezettségeket 2022. év elején. 2023. májusában azonban ellehetetlenült a 

projekt, mert a levél tanúsága szerint – előttem is itt van – olyan vállalásokat nem teljesített a 

város, amelyet reális határidőn belül, egy év időtartamban lehetősége lett volna teljesíteni. Ez 

engem nagyon elszomorít. Nem kívánok belemenni abba, hogyan került ez a projekt abba a 

helyzetbe. Itt már a mostani folyamatokról beszélünk, a mostani folyamatok pedig azt mutatják, 

hogy egy év elteltével nem sikerült egy tervet produkálnia az önkormányzatnak. Holott ezt 

2022. év elején a város megtette. Úgy fogalmazott polgármester úr, hogy személyeskedő 

hozzászólása volt alelnök úrnak. Nem emlékszem, hogy mely részében személyeskedett 

alelnök úr, a hozzászólásában pusztán a tényekkel szembesítette polgármester urat. Azt 

gondolom, hogy a tények azok nagyon makacs dolgok. Itt most azt kell mondjam, hogy 

mélységesen meg vagyok döbbenve. Két alternatíva van. Két dolog történhetett. Az egyik, hogy 

polgármester úr - amit vélelmezek, hogy nem így van - nem rendelkezett az ügyben releváns 

információval, holott az alap projekttől való elállást még az átruházott hatáskörben a 

veszélyhelyzetre tekintettel egyszemélyben hozta meg ezt a döntést, mint felelős vezető. Nem 

állok abban a helyzetben és nem vagyok abban a helyzetben, hogy objektíven meg tudjam ítélni, 

hogy ez kellően megalapozott volt, vagy sem. Ezen már túlvagyunk. Ön, egyszemélyben hozott 

egy döntést, értelemszerűen nekem is jászberényiként, illetve a megyei közgyűlés egészének, 

nekem, mint közgyűlési tagnak felelősségem van azt gondolom abban, hogy ez a projekt 

keretösszeg, ami 800 millió forint formájában visszafizetésre került az Irányító Hatóságnak és 

a megyei önkormányzat 1 milliárd forintos támogatási ígérvényt tett, ez realizálódjon. 

Márpedig az 1 év elteltével a kötelezettségek nem történtek meg. Úgy gondolom, hogy egy 1 

milliárdos keretösszeget nem szerencsés kockáztatnia a megyei önkormányzat egészének. 

Nagyon fontos, hogy itt mindannyian a megye egészéért és a megye forrásainak egészéért 

vagyunk felelősek. Attól függetlenül, hogy én jászberényi vagyok, polgármester úr Ön is 

jászberényi és mellékesen Jászberény város polgármestere, ez a felelősség együttesen terhel 

bennünket. Ez az 1 milliárdos keretösszeg nem veszhet el. A másik alternatíva, azt kell, hogy 

mondjam, mivel úgy gondolom polgármester úr erről tudott, az ennél sokkal rosszabb. Ha a 

másik alternatívát nézzük, akkor olyan vélelmeim vannak, hogy polgármester úr hoz döntést, 

kommunikál a sajtóban és aláír. De lehet, hogy ezt a döntést nem önállóan hozza meg és 

kiderülhet ebből az is, hogy ennek a városnak Balogh Béla a valódi irányítója, mint a város 

polgármestere. Ez természetesen az Önök, kettejük közötti együttműködésnek a kérdésköre. 

Viszont szeretnék egy kérést megfogalmazni mind elnök úrhoz, mind polgármester úrhoz. A 

kérésem az lenne, hogy azon túl, hogy a folyamatos levelezés és egyeztetés tartalma alapján 

nagyon sajnálom, hogy a város időben ezeknek a kötelezettségeknek nem tett eleget, tisztelettel 

kérném elnök urat, hogy mindent tegyen meg annak érdekében, hogy az 1 milliárdos 

keretösszeg Jászberényben hasznosulhasson. Nagyon bízom benne, hogy ehhez sikerül egy 
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megbízható konzorciumi partnert találni, mert azt gondolom, hogy a megyei közgyűlésnek az 

is feladata, hogy a térségek közötti forráselosztás valamilyen arányosság jegyében történjen 

meg, mint ahogy ez az előző ciklusban is történt. Polgármester urat pedig kérem, hogy a 

rendelkezésre álló saját forrásokból a város, illetve a potenciálisan lehetséges erőforrásokból 

tegyen meg mindent annak érdekében, hogy ez a torzó a belvárosban ne maradjon ott. Ez már 

lassan 4 éve áll így, ahogy. Úgy gondolom, hogy mindannyiunk érdeke, hogy ez a torzó ne 

maradhasson ott meg. Emlékeim szerint az utolsó testületi ülés során kiderült, hogy 650 millió 

forintos plusz forrás áll a város rendelkezésére a saját, helyi adó bevételekből. Úgy gondolom 

ez egy kiinduló alapot mindenképpen jelenthet ahhoz, hogy ez a sajnálatos módon a megyével 

közösen nem megvalósítható projekt elindulhasson, a város a saját forrásait erre hasznosítani 

tudja. Ebben kérném a tisztelt elöljárók támogatását a jövőben. Köszönöm szépen. 

 

Hubai Imre: Pócs János országgyűlési képviselő úr, aki tanácskozási jogot birtokol azáltal, 

hogy részese a mai közgyűlésnek, jelezte, hogy hozzá kíván szólni. 

 

Pócs János: Tisztelt Közgyűlés! Köszönöm szépen a lehetőséget. Szeretném előre bocsátani, 

hogy az október 6-ai nemzeti gyásznapra tekintettel az ünnepi ülésre kaptam meghívást. 

Szerettem volna megjelenni, már csak azért is, mert számomra két fontos ember ma kapta meg 

a kitüntetést. Ha Jászságról van szó, akkor viszont nehéz megállni, hogy ne legyek részese vagy 

esetleg megszólalója. Már csak azért is, mert a polgármester úr részéről elhangzott egy olyan 

mondat, hogy nem itt van a helye ennek az ügynek. Ha szabad ezt szeretném revideálni és 

tisztelettel megköszönni a közgyűlés elnökének, alelnökének, a tagságnak, a képviselő-

testületnek, hogy a Jászságban kiemelkedő, megye által támogatott fejlesztéseket adhattunk át. 

Ilyen volt a jásztelki, a jászjákóhalmi bölcsőde, a Jászapáti 1,3 milliárdos iskola és minden 

kistelepülésen utak, járdák, iskolák, orvosi rendelők. Ha valahol, itt van a helye, itt van az ideje, 

hogy ezekért a fejlesztésekért köszönetet mondjunk elnök úrnak, a magam részéről kifejezetten 

alelnök úrnak és a képviselő-testület minden tagjának, akkor ezt szeretném tisztelettel 

megköszönni. Azt is szeretném tisztelettel megköszönni, hogy Jászberény sem maradt ki ebből 

a sorból. Jászberény kiemelt támogatást kapott annak idején a Malom projektben. Azt is 

szeretném megköszönni, hogy akkor, amikor egyértelműen a városvezetés politikai 

rosszindulatból és gyűlöletkeltésből annak a projektnek elengedte a kezét, sőt visszadobta úgy, 

hogy a városnak azzal több, mint 1 milliárd forint kárt okozott – az egész Jászságban nem volt 

erre példa. Akkor a megye újra megfogta Jászberény kezét, újra adott 1 milliárd forint 

lehetőséget. Jászberény város vezetősége ezzel a lehetőséggel újra nem élt, politikai harcra és 

politikai gyűlöletkeltésre használta fel azt a segítséget, azt a plusz 1 milliárd forintot, amit a 

megye, a megyei városoktól vett el. Sok szemrehányást kaptam a jászsági polgármesterektől is, 

hogy tőlük lett elvéve az a plusz 1 milliárd forint, amit már kétszer dobtak be Jászberény 

ablakán és az kétszer dobta vissza. Ha már így is történt, elnézést szeretnék kérni a polgármester 

nevében is, mert mégis csak a jászsági, a megyei emberektől, a megyei településektől lett ez a 

pénz elvéve. Az első kör vissza lett dobva az ablakon az országos keretbe, a második remélem 

nem lesz és legalább megyén belül marad. Polgármester úr, ha valahol, itt van a helye ebben a 

teremben, ezen képviselők körében, azt mondani, hogy köszönöm, hogy elnézést – bár ez az 

Ön szájából még soha nem csúszott ki. Nem is kell, így fogadjuk el, ahogy van, de azt ne 

mondja, hogy nem itt van a helye ennek az ügynek a tárgyalásának. A pénzt is itt lobbizták ki, 

egyféleképpen itt sértettek meg egy csomó polgármestert, akik méltón fel tudták volna 

használni. A képviselő-testület tagjait is szeretném kérni, hogy mindig lássuk az érem másik 

oldalát. Meg kell érteni, ha a polgármester úr nem érti, amit Önök mondanak, hiszen van egy 

olyan mondás is, hogy nehéz elhinni valakiről, hogy igazat mond, ha tudjuk, hogy a helyében 

hazudnánk. Polgármester úr minden platformon a saját oldalán, mindenhol azt hirdeti, hogy 

Borbás Zoltán és én hazudunk. Ez engem nem zavar, mert annak a 60%-nak tartozom 
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elszámolással, akik rám szavaztak, Önnek nem. Azért is toleranciát szeretnék kérni a 

képviselőktől, mert ha a polgármester úr nem tudja, hogy a különböző Facebook oldalán és az 

egyéb platformokon milyen szinten minősíti, hazugsággal vádolja és rágalmazza a vármegyei 

közgyűlés tagjait, akkor ebből is látszik, hogy a Facebook oldalát sem Ő szerkeszti. Bocsássunk 

meg neki. Köszönettel és tisztelettel tartozom a Jászság nevében a közgyűlés vezetésének, 

tagságának, ennek szerettem volna hangot adni. 

 

Fazekas Szabolcs: Tisztelt Közgyűlés! Megdöbbenve hallgattam ezeket a dolgokat. Hála 

Istennek nem ismerem az ügy minden részletét, de úgy gondolom, ez figyelemfelkeltő volt 

számomra. Egyszer beszéltek itt 800 millió forintról, amit vissza kellett adni, 1 milliárdot újra 

kapott, volt Malom projekt, zeneiskola projekt. Azt látom ebből és nekem pontosan elég ennyi 

információ, nem akarok ebbe az ügybe mélyebben belemenni, hogy valami nagy baj van 

Jászberényben. A Facebookos kommunikációra nem szeretnék semmit mondani, a Facebookos 

konfliktuskezelést a gyenge emberek műfajának tartom. Szeretek szemtől-szembe és ha 

lehetőség van rá, nem is telefonon. Itt a közgyűlésben 8. éve ülök és 18. éve vagyok már 

polgármester, az itt ülők közül talán a legrégebben. Pontosan tudom, hogy mi a feladata egy 

polgármesternek, mi a felelőssége. Lekötött Jászberény TOP-os forrásokat, visszafizeti. 800 

millió, 1 milliárd. A kunhegyesi járásba ennyi összesen nem jött. Értem én, hogy Jászberénynek 

nagyon jó adottságai vannak, rengeteg pénz van, lehet pénzt költeni, de azt mondom, 

polgármester úr, költsék a sajátjukat. Ha nem megy a TOP-os forrásokra a pályázat, nem megy 

a szabályos felhasználás, akkor ne is adjanak be. Az lenne a javaslatom, hogy a következő 

körben, ha még polgármester úr lesz a polgármester, szerintem, ha nem biztosítottak a személyi 

felételek, nem biztosítottak a rendszerben azok az emberek, akik tudnak egy ilyen projektet 

kezelni, tervezni, ne vegye el a lehetőséget a többiektől. Lehet képviselő úr is megharagszik, 

adják oda a többi falunak, városnak ott Jászberényben, sikeresen pályáznak, nem is hallottam 

még olyan, hogy ennyi pénzt visszaadnak, mióta itt vagyok, lehet kevés az infó. Mint 

polgármester is adnék Önnek egy jó tanácsot. Jön a választás. Fel kell mérni a saját 

képességeinket. Itt egy ilyen összeget, amit megkap egy település, itt nincs mese, a 

polgármesternek kell az élére állni és lemenedzselni. Nem lehet másra mutogatni, irkálgatni a 

Facebookon. Ha úgy érzi polgármester úr, hogy nem megy, szerintem ne induljon el. Ne 

okozzon több kárt Jászberénynek. Szerintem ezekből a saját belpolitikai harcaiból hagyja ki a 

megyét. Ne szidjon senkit, üljön le, nézzen jól előre és gondolja végig, hogy megtett-e mindent, 

alkalmas-e erre a feladatra. Én azt gondolom, hogy nem, de döntse ezt el magában, csak 

segítettem dönteni. 

 

Budai Lóránt: Nagyon sok minden elhangzott az elmúlt néhány percben. Jó is, hogy nem 

hoztam tollat és így nem jegyzeteltem, mert akkor valóban nagyon hosszan tudnék válaszolni, 

de azért néhány dolgot tegyünk tisztába. Az első az, hogy az Önök tanácsaira vagyok a 

legkevésbé rászorulva. Az is igaz, hogy legkevésbé Önöknek akarok megfelelni. Nekem 

Jászberény többségének kell megfelelni és azt gondolom, hogy ezt az elmúlt 4 évben már 

háromszor is bebizonyítottam. Nekem az az első, hogy a választók elégedettek legyenek és azt 

gondolom, hogy ez az út, amin elindultunk, ez egy igen-igen jó út, mint mondtam, legutóbb 

január 15-én ez megmutatkozott. Természetesen ennek a témának itt van a helye. Nem is azt 

mondtam, hogy nem itt van a helye, hanem az ideje, hiszen, ha erről egy külön előterjesztés 

készül, ha egy külön napirend, akkor itt van a helye, hogy hosszasan tárgyaljunk. Napirend 

előtt, most már lassan egy órája erről beszélni szerintem nem a hely, hanem az idő nem alkalmas 

erre, de nagyon szívesen beszélek erről. Nagyon sok információ van a birtokomban, ami az 

Önökében nincsen, de ahogy hallottam nem is szükségeltetik, hogy ezeknek az információknak 

a birtokában legyenek. Nyilván azért, mert itt egy olyan fajta összezárás van, amely természetes 

az Önök részéről, mint mondtam, ez politika. Egy biztos, valóban az elmúlt időszakban több 
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verzió is felmerült a Malom vagy a zeneiskola projekttel kapcsolatban. A választások 

alkalmával, az országgyűlési választások alkalmával képviselő úr és alelnök úr bejelentették, 

hogy az önkormányzat mindenféle hozzájárulása nélkül saját forrásból és megyei forrásból 

fogják ezt a projektet megvalósítani. Ahogy véget ért a választás, módosult egyfajta 

konzorciummal, hogy a megye és Jászberény város vezetése, önkormányzata közösen valósítsa 

meg ezt a projektet. Hozzáteszem, egy konzorciumi megállapodás az úgy teljes, úgy valós, ha 

ez meg is születik. Erről soha, semmilyen írásos dokumentáció nem született. Ez a megegyezés 

csak szóban hangzott el. Ettől függetlenül mi tettük a dolgunkat. Mindazok ellenére, amik 

elhangoztak, esély sincs arra, hogy ezeket most megcáfoljam. Tudom az Önök véleményét, 

mint mondtam nem is Önöket akarom meggyőzni, a választóimat kell tájékoztatni és kvázi, 

meggyőzni. Mindazok ellenére, amit vállaltunk, megcsináltuk. Mi természetesen örülve ennek 

a plusz forrásnak, ami azt gondolom, mégis csak a gazdaságpolitikánkat is alátámasztja. Ennek 

egy részét nyilván, a forrást erre fogjuk elkülöníteni, nyilván azokat a lépéseket, amiket 

megígértünk, mint mondtam, Önöknek ilyen információjuk nem lehet, nem voltak ott a megyei 

közgyűlés vezetésével, elnökségével idén év elején tárgyalva azt vállaltuk, hogy idén 

elkészítjük a terveket és jövőre elindulhat a beruházás. Ezt vállaltuk, ezt teljesítjük, el fognak 

készülni. Az a fajta plusz forrás, ami szükségeltetik, azt elkülönítettük, a tervezést elindítottuk. 

Azokat a munkálatokat, amelyek ezt elősegítik, elindítottuk. Erről jó néhány hónapja hoztunk 

döntést. Még mindig azt mondom, bár Önöket nem szükséges meggyőzni, nem is tudnám, hogy 

amit vállaltunk, azt csináljuk, fogjuk a jövőben is csinálni, hiszen ezt vállaltuk és erről hoztunk 

döntést. Arról pedig, hogy a 800 millió forint és az 1 milliárd forintos megítélés, visszavonás 

mennyire jogszerű. A 800 millióra azt tudom mondani, hogy bírósági per van folyamatban, 

nagyon sok állomása volt már és lesz a jövőben is. Azt gondolom, ezt bízzuk az 

igazságszolgáltatásra. Nem kívánok semmit sem előrevetíteni, de az egyeztetésekből, helyszíni 

szemlékből, bírósági perek folyományából pontosan látszik és érződik, hogy kinek van igaza, 

de előbb-utóbb ez kiderül, hogy kinek van igaza. Arról már van bírósági és rendőrségi papírunk 

is, hogy semmilyen jogszerűtlenséget nem követtünk el, ellentétben a 2019. előtti 

városvezetéssel, amit most persze Önök azt mondják, hogy ne hozzunk ide. Dehogynem. A 

folyamatnak a része, hogy ide jutottunk, egy olyanfajta megállapodás, amelyet nem mi rúgtunk 

fel, hanem a korábbi városvezetés. Okkal történt minden olyan lépés, amely az elmúlt 

időszakban történt. Piroska Miklósnak pedig, hogy a város belügyeibe, a város vezetésébe, 

személyes kérdésekbe miért megy bele, azt nem tudom, jászberényiként és érdemi fejlődését 

szívén viselő polgárként. Minimum furcsa, de hát nyilván mindenkinek a saját habitusa az, ami 

motiválja. Azt gondolom, hogy hosszasan lehetne erről beszélni, de ezen a helyszínen azért 

felesleges, mert Önök már réges-régen hoztak egy döntést, amely valószínűleg realizálódni is 

fog. Majd Önöknek kell erről számot adni, az én döntéseimről, az én kommunikációmról pedig 

az én dolgom, hogy az emberek ezt hogyan fogják értékelni vagy milyen döntésnek fogják 

venni. Barátságos döntésnek veszik-e, ha Jászberénytől ilyen módon vesznek el pénzt, annak 

ellenére, hogy amit vállaltunk, azt teljesítettük és fogjuk a jövőben is. Köszönöm szépen. 

  

Piroska Miklós: Polgármester úr konkrétan, név szerint megszólított az előzőekben, hogy én a 

jászberényi belügyekbe beleavatkozom vagy nem tudom a pontos szóhasználatot visszaidézni. 

Úgy gondolom, hogy különítsünk el két dolgot. Jászberény belügyei szóhasználat mit jelent. 

Sejtem, hogy polgármester úr mire gondolt, de az, amit véleményezek egy megyei 

önkormányzat projektben, bocsásson meg, de nem Jászberény belügye. Az, hogy emögött 

milyen eljárásrend húzódik meg polgármester úr, az, hogy jutunk oda, most ahogy idézte, 800 

millió forintot vissza kellett fizetni. Az az ügy jelenlegi állása szerint irreleváns. Itt arról 

beszélünk, hogy Ön, polgármester úr a város felelős vezetőjeként kötött 2022. év elején egy 

megállapodást. Ebben azt vállalta Balogh Béla alpolgármester úrral közösen - javítson ki 

nyugodtan, ha nem jól fogalmazok -, hogy egy év alatt miket fog elkészíteni. Itt van a 
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telefonomon a levél, amit Ön megkapott 2023. május 10-ét követően. Abban a levélben az 

szerepel, hogy semmi nem készült el a vállalásokból. Én is végighallgattam Önt, tegye meg, 

hogy végighallgat engem. Elkészültek ezek a dolgok vagy nem? Nem készültek el. Most 

ismerte el polgármester úr, azt fogalmazta meg tisztelt polgármester úr, hogy folyamatban van 

ezeknek az anyagoknak az elkészítései. Folyamatban van a tervezés, most mondta. 2022. év 

elején tett erre vonatkozóan vállalást. Az a szóbeli egyeztetés, amiről Ön itt beszél, a 

Megyeháza Külső-Szolnok termében jegyzőkönyvezett formában történt. Ez egy nagyon 

makacs dolog, óvatosan kell ezekben a dolgokban fogalmazni. Ezek nem Jászberény belügyei. 

Jászberény belügye Ön szerint polgármester úr, hogy tett egy vállalást a megyeházán egy 

megyei projekthez kapcsolódóan? A megyei közgyűlés hozott egy döntést egy olyan ülésen, 

amin jászberényt és személy szerint engem és Önt, mint jászberényi polgárt kifejezetten 

szorosan érint. Nem azért, mert Ön polgármester, nem azért, mert én képviselő vagyok, hanem 

azért, mert Jászberényiek vagyunk. Ezeknek a kötelezettségeknek Önök nem tettek eleget. 

Makacs dolgok a tények. Ott van Ön előtt a levél. Odatehetjük mellé azt a jegyzőkönyvet, ami 

2022. év elején történt. Úgy gondolom, hogy nagyon makacs dolog, polgármester úr úgy 

fogalmazott, hogy politikai kérdés, ez nem politikai kérdés. Ez réges-régen túl van azon, ez 

fejlesztéspolitika, ez városi fejlesztéspolitika, ami a megyei önkormányzattal közösen 

valósulhatott volna meg. Ezt a két dolgot, én azt kérem, hogy személyeskedés nélkül 

szembesítsük egymással. Azt gondolom azért vagyunk itt, a megyei közgyűlésnek igen is 

feladata, hogy a megye által kapott források maradéktalanul felhasználásra kerüljenek. Ha 

emlékszik polgármester úr az előző hozzászólásom végén mit mondtam. Azt kértem Öntől és 

Elnök úrtól is, hogy Ön tegyen meg mindent városvezetőként azért, hogy ez a torzó ne maradjon 

ott, mert azt hiszem ez mindannyiunk közös érdeke. Elnök úr pedig tegyen meg mindent annak 

érdekében, hogy ez az 1 milliárd forint lehetőség szerint Jászberényben hasznosuljon. Még egy 

dolgot felírtam az Ön hozzászólása kapcsán, hogy háromszor bizonyított és elszámolt a 

választóinak. Valamit nagyon rosszul gondol polgármester úr. Gondolkozzunk el azon, hogy 

egy város elsőszámú vezetője kit képvisel. Elmondom Önnek: a 26.500 jászberényit, nem az 

Ön választóit, Ön mindenkit képvisel abban a városban, mert Ön Jászberény polgármestere. 

Attól függetlenül, hogy ki szavazott Önre, ki nem egy várospolitikus és egy olyan személyiség, 

aki meghatározó személye kíván lenni a városnak hosszú távon, az egész várost és az összes 

ottlakót képviseli. Úgy gondolom, ebben nem lehet köztünk vita. 

 

Hubai Imre: A jelenlévő kedves vendégek türelmét köszönöm szépen. Ez egy nagyon fontos, 

vármegyét érintő téma, köszönöm, hogy figyelemmel kísérik ezt. Annál is inkább, mert 

végképp nem szerettem volna ebbe belemerülni, ha gondolja képviselőtársam, akkor nagyon 

szívesen behozzuk napirendi pontként is, úgy, hogy az igazság minden lényeges összefüggését 

fel fogjuk tárni abban a dokumentumgörgetegben, ami egészen vaskosra dagadt itt az elmúlt 3 

évben. Engedje meg nekem mindenki, hogy fejből idézzek, mert részese voltam ennek a 

folyamatnak az elejétől fogva. Polgármester úr, ha a szívére tenné a kezét, akkor Ön is azt 

mondaná, hogy mint közgyűlési képviselő, mint polgármester, mint férfi is, hogy Ön bizony 

nem állít igazat. Nem felel meg a valóságnak, amit mond. Amikor 2020-ban felmondta 

egyszemélyi döntésével azt az ominózus vállalkozói szerződést, ami alapján 2021-ben már át 

lehetett volna adni az elkészült, megvalósult Malom projektet, amikor ezt felmondta, nem volt 

tisztában a következményekkel. Hozzám jött segítségért, felajánlottam, hogy a vármegye 

segíteni fog Önnek, képviselni fogjuk a kormányzatnál is, ha kell a jászberényi emberek 

érdekét. Bocsásson meg polgármester úr, hogy nem az Ön érdekeit képviseljük a közgyűlésben 

sem, hanem a jászberényi választópolgárokat és az egész vármegyét. Ha megengedi, hadd 
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képviseljük mi is a jászberényieket. Nem gondolom, hogy ártani szeretnénk Jászberénynek, 

főleg akkor nem szeretnénk ártani, amikor – ahogy Ön fogalmaz – összezárunk, annak 

érdekében, hogy azok a források, amik a területi kiegyenlítési elv alapján Jászberénynek 

járhatnak, azok Jászberényben is maradjanak. Ön azzal vádol meg bennünket, hogy szeretnénk 

a forrásokat ténylegesen lehívható formában, a jászberényi diákok edukációja számára 

fenntartani. Ezzel vádol meg bennünket, hogy a vármegyei közgyűlés összetart annak 

érdekében, hogy Jászberényben hasznosuljanak a vármegyei TOP Plusz források. Hát ne 

haragudjon meg képviselő úr, polgármesterként Önnek ehhez sem erkölcsi, sem jogi alapja 

nincsen, hogy pont bennünket vádoljon meg ezzel. Főleg úgy, hogy a folyamat elejétől kezdve 

értetlenül álltam amellett, hogy Önöknél nincs meg az a fajta személyi képesség, az a 

felkészültség, ami alapján egy ilyen projektet gatyába lehet rázni. Mi segítettünk, felajánlottunk 

mindent, a Magyar Kormány segítségét kellett kérnünk ahhoz, hogy ezek a források, még ha az 

Önök által meghozott hibás döntés alapján visszafizetésre is kerültek, ebből a programból, a 

TOP Plusz programból lehívhatóak legyenek, akár a Malom projektre, akár valamilyen más 

projektre. Önök azt mondták, hogy nem kérik tovább a Malom projektet. Ez az Önök személyes 

döntése volt, Önök terjesztették elő, hogy zeneiskolát szeretnének. Utána, amikor a zeneiskola 

létesítéséhez szükséges összes lényeges körülményről tájékoztattuk Önöket, hogy milyen 

folyamat vezetne ehhez. Ez 2022. tavaszán volt, ahogy Piroska Miklós képviselő úr hivatkozott 

rá, a Külső-Szolnok teremben és jegyzőkönyv készült róla. A tények tényleg makacs dolgok, 

azokkal ne menjünk szembe. Alternatív valóságot, politikai érdekből legyen kedves a közgyűlés 

hátráltatása, a közgyűlés rossz színben való feltüntetése érdekében ne vegyen igénybe. 

Alternatív valóságban él, azt gondolja, hogy mi akarunk ártani Jászberénynek? Mi akarjuk 

ezeket a forrásokat máshová irányítani? Amikor azok az alternatívák, amik felvetődtek és 

Alelnök úr erről tájékoztatta Jászberény közvéleményét, azok az alternatívák mind jászberényi 

alternatívák. Mi elkötelezettek vagyunk Jászberény mellett. Képviselő úr jobban tenné, ha Ön 

is végre elkötelezettséget mutatna Jászberény és az egész vármegye érdekében, hogy még 

egyszer ne veszíthessünk forrást. A vármegye szerény keretéből 800 millió forintot elnyerni, 

majd egy hibás, buta döntés miatt visszafizetni és végleg elveszíteni, az roppant nagy 

felelőtlenség. Felveti a képességbeli hiányosságok kérdését is. Ezzel szembe kell néznünk. 

Képviselő úr, ezzel szembe kell nézni. Itt ülünk azon a pódiumon, ahol ezek a döntések 

korábban is születtek. A jelenlegi döntések is itt fognak megszületni és a jövőbeniek is. 

Szeretném tájékoztatni, hogy módjában áll, mint közgyűlési képviselőnek képviselni 

Jászberény érdekeit, de legyen kedves lépjen ezen túl, mert nem csak Jászberény polgármestere, 

hanem a Jászság egyik vármegyei közgyűlési képviselője is. Akinek az egész jászságnak fontos 

kell lenni és az egész vármegyének fontosnak kell lenni. Én nem ülnék itt, ha nem így 

gondolkoznék. Nálunk a Nagykunságban, a Nagykunság fővárosában valószínűleg ilyen 

hibákat nem lehetne halomra halmozni. Aki ilyen hibákat halmozna fel, szerintem a második 

lépés után kívül találná magát, még a város határán kívül is. Ne haragudjon meg érte, ha ez 

bennünket értetlenséggel tölt el hogyan lehet figyelmen kívül hagyni a tényeket. Hogyan lehet 

a jászberényi választópolgárokat félrevezetni. Miképpen fordulhat az elő, hogy Ön mindenféle 

olyan dokumentumról beszél, ami előttünk is ismert és pontosan az ellenkezőjére jutunk 

végkövetkeztetésben. Ne mondja, hogy ez politika. Nem. A tények makacs dolgok. Jártunk 

iskolába, az értelmező olvasással egyikünknek sem volt problémája. Megerősíthetem, hogy 

nem kaptam én sem ebből soha kritikát. Azt el tudom mondani képviselő úr, hogy ebből a fajta 

alternatív valóságból, ha nem lépteti ki Jászberényt, akkor még annak sem fognak tudni örülni, 

ami majd létesül az Ön vágyai helyett. Azt kérem, ha már az elmúlt 3 évben, akárhány 

megállapodást kötöttünk, akár szóban, akár jegyzőkönyvezve, akár levélváltás formájában 
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legalább tegye meg, hogy utánajár, hogy minek mikor kellett volna realizálódni. Ha valami nem 

realizálódott, erről Öntől kaptam tájékoztatást, nem realizálódott semmi, ezért voltunk 

kénytelenek elállni az Önökkel való megállapodás lehetőségétől, akár konzorciális formában 

is. Hiszen, ha megállapodunk, akkor lehet, hogy a kísérlet ugyanolyan eredményre jutott volna, 

mint a Malom projekt. Van a vármegyének Nobel-díjas díszpolgára. A vármegye díszpolgára 

kutatómérnökként, ha mindig ugyanolyan módon állt volna egy kísérlethez, ugyanolyan 

szereplőkkel, ugyanolyan hozzáállással, más eredményt várt volna, akkor biztos, hogy nem 

kapott volna Nobel-díjat. Ezt azért szögezzük le képviselő úr és zárjuk is le a magam részéről 

ezt a méltatlan, a valóság torzításával és alternatív valóság felállításával próbálkozó 

magatartást. Visszautasítom minden közgyűlési tag nevében, valóban méltatlan a vármegyei 

közgyűléshez, a vármegyei közgyűlés képviselőihez, hogy rombolja a tisztségviselők 

tekintélyét és ezzel rombolja annak a testületnek a megítélését, amelyben ül. Ahol egyébként, 

tegyük hozzá képviselő úr, hogy olyan lázas tevékenységet nem folytat, mint amilyet mond. 

Lázas tevékenységnek álcázni a semmittevést, odahaza sem kifizetődő. Elhiszem, hogy a 

jászberényiek ezt szeretik, ezt szeretnék, lelkük rajta, de Jász-Nagykun-Szolnok vármegye 

ennél többet érdemel. Engedje meg nekünk, hogy ezt a jogot a vármegye minden lakosa 

nevében fenntartsuk a közgyűlésnek és folytassuk a munkánkat. Én teszek ígéretet arra, hogy a 

soron következő közgyűlésre be fogjuk hozni, lépjünk a TOP Plusz források felhasználása 

érdekében egy szinttel magasabbra, egyébként is téma lenne. Ha el kell magyarázni az igazság 

minden lényeges összefüggését, nem csak a közgyűlés tagjainak, hanem a vármegye minden 

lakójának, akkor erre is készen állunk. Örömmel mennék akár képviselő úr meghívására az Ön 

városába és örömmel adnék számot a jászberényi polgároknak Alelnök úrral együtt, hogy 

milyen fejlesztéspolitikára számíthatnak a jászberényiek, amiből soha nem fog kimaradni 

egyetlen jászberényi sem, függetlenül attól, hogy Ön milyen összeesküvés elméleteket 

igyekszik ránk húzni. Ilyenekről szó sincs, nem is lesz. Az érdemi munkára térünk át. Az 

elfogadott napirendi pontok megtárgyalására térünk át. 

 

Napirendi pontok tárgyalása következik. 

 

 

1./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a Kormányhivatal Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és 

Munkavédelmi Főosztály 2022. évi és 2023. I. féléves tevékenységéről 

Előadó: Dr. Dirner-Sütő Edit Szonja főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Kormányhivatal Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és Munkavédelmi Főosztály  

 

Hubai Imre: Köszöntöm Katonáné Papp Ágnes osztályvezető asszonyt Dr. Dirner-Sütő Edit 

Szonja főosztályvezető asszony képviseletében. 

Érdeklődöm, hogy az írásos tájékoztatóhoz kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 

 

Szóbeli kiegészítés nem hangzik el. 

 

Hubai Imre: A tájékoztatót a Tervezési és Monitoring Bizottság megtárgyalta. Érdeklődöm a 

Bizottság alelnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 

Tarsoly-László Ágnes: A Tervezési és Monitoring Bizottság a tájékoztatót megtárgyalta, a 

közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
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Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 
A Közgyűlés 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés  

41/2023. (X.6.) számú határozata  

a Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és Munkavédelmi Főosztály 2022. évi és 2023. 

I. féléves tevékenységéről 

 

1) A Vármegyei Közgyűlés a Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és 

Munkavédelmi Főosztály 2022. évi és 2023. I. féléves tevékenységéről szóló 

tájékoztatót a melléklet szerinti tartalommal megtárgyalta és az abban foglaltakat 

tudomásul veszi. 

 

2) A Vármegyei Közgyűlés megköszöni a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Kormányhivatalnak a Vármegyei Közgyűlés munkáját segítő szakmai közreműködését 

és a tájékoztató elkészítését. 

Erről: 

1. Vármegyei Közgyűlés tisztségviselői 

2. Vármegyei címzetes főjegyző  

3. Irodavezetők 

4. Dr. Berkó Attila főispán, Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Kormányhivatal 

5. Dr. Dirner-Sütő Edit Szonja főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Kormányhivatal Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és Munkavédelmi 

Főosztály  

értesülnek. 

 

 

Hubai Imre: Megköszönöm a tájékoztató elkészítését. Azt is köszönjük, hogy a Kormányhivatal 

Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és Munkavédelmi Főosztálya magasszintű 

munkavégzésének köszönhetően a vármegyében kialakult foglalkoztatási helyzet az elmúlt 13 

évben rendületlen fejlődést és a lehetőségekhez képest növekedést mutat. Köszönjük az ehhez 

fűződő munkájukat és további eredményes munkát kívánok. 

 

 

2./ NAPIRENDI PONT: 

Tájékoztató a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyében 2022. évben történt munkavédelmi 

ellenőrzések tapasztalatairól 

Előadó: Katonáné Papp Ágnes osztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Kormányhivatal Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és Munkavédelmi Főosztály  

 

Hubai Imre: Érdeklődöm Katonáné Papp Ágnes osztályvezető asszonytól, hogy az írásos 

tájékoztatóhoz kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 
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Nem hangzik el szóbeli kiegészítés. 

 

Hubai Imre: A tájékoztatót a Tervezési és Monitoring Bizottság megtárgyalta. Érdeklődöm a 

Bizottság alelnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 

Tarsoly-László Ágnes: A Tervezési és Monitoring Bizottság a tájékoztatót megtárgyalta, a 

közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 
A Közgyűlés 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés  

42/2023. (X.6.) számú határozata  

a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyében 2022. évben történt munkavédelmi ellenőrzések 

tapasztalatairól 

 

1) A Vármegyei Közgyűlés a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyében 2022. évben történt 

munkavédelmi ellenőrzések tapasztalatairól szóló tájékoztatót a melléklet szerinti 

tartalommal megtárgyalta és az abban foglaltakat tudomásul veszi. 

 

2) A Vármegyei Közgyűlés megköszöni a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Kormányhivatalnak a Vármegyei Közgyűlés munkáját segítő szakmai közreműködését 

és a tájékoztató elkészítését. 

 

Erről: 

1. Vármegyei Közgyűlés tisztségviselői 

2. Vármegyei címzetes főjegyző  

3. Irodavezetők 

4. Dr. Berkó Attila főispán, Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Kormányhivatal 

5. Dr. Dirner-Sütő Edit Szonja főosztályvezető, Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei 

Kormányhivatal Foglalkoztatási, Foglalkoztatás-felügyeleti és Munkavédelmi 

Főosztály  

értesülnek. 

 

 

Hubai Imre: Megköszönöm a tájékoztató elkészítését, további eredményes munkát kívánok. 
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3./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Területi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztására 

Előadó: Rentzné Dr. Bezdán Edit vármegyei címzetes főjegyző 

 

Hubai Imre: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi Bizottság. Érdeklődöm a Bizottság 

elnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 

Molnár Imre: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, a közgyűlésnek 

elfogadásra javasolja. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 
A Közgyűlés – minősített többséggel – 11 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 

43/2023. (X.6.) számú határozata  

a Területi Választási Bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztásáról 

 

 

A Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés a választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. 

törvény 21. §-a alapján a Területi Választási Bizottság 

   

Tagjának: 

1. dr. Gulyás Zoltán 5000 Szolnok, Hunyadi u. 73. II/7.  

2. dr. Juhász Ádám 5340 Kunhegyes, Magyar u. 8. 

3. Sarkady László 5340 Kunhegyes, Rákóczi u. 34. 

Póttagjának: 

1. Karancsi Tamás 5350 Tiszafüred, Pankotay Jósa Gy. u. 12. 4.a. 

2. dr. Temesváry Tamás                        5300 Karcag Széchenyi sgt. 38.  

szám alatti lakosokat megválasztja. 

 

Erről:  

1. Megválasztott személyek, lakhelyeiken 

2. Rentzné Dr. Bezdán Edit, vármegyei címzetes főjegyző 

értesülnek. 
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4./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Önkormányzati Hivatalnál igazgatási 

szünet elrendeléséről 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi Bizottság. Érdeklődöm a Bizottság 

elnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 

Molnár Imre: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, a közgyűlésnek 

elfogadásra javasolja. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 
A Közgyűlés 12 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 

44/2023. (X.6.) számú határozata: 

a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Önkormányzati Hivatalnál igazgatási szünet 

elrendeléséről 

 

A Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés az igazgatási szünetről szóló 2023. évi XXVI. 

törvény 7. § (1) bekezdés c) pontja, valamint a 2023. évi téli igazgatási szünet elrendeléséről 

szóló 407/2023. (VIII.30.) kormányrendelet 1. § (2) bekezdése alapján a Jász-Nagykun-

Szolnok Vármegyei Önkormányzati Hivatalnál igazgatási szünetet rendel el 2023. december 

27. napjától 2024. január 1. napjáig. 

 

Az igazgatási szünet időtartama alatt – a foglalkoztatottak vonatkozásában az igazgatási szünet 

alatti munkavégzés munkáltatói jogkör gyakorlója által elrendelése kivételével – a hivatal 

feladatait nem látja el és az ügyfélfogadás nem működik. 

 

Erről: 

1) Vármegyei Közgyűlés tisztségviselői 

2) Vármegyei címzetes főjegyző 

3) Vármegyei Önkormányzati Hivatal munkatársai 

értesülnek. 

 

 

 

Hubai Imre: Megkérdezem a Közgyűlés tagjait, hogy kíván-e valaki közérdekű bejelentést, 

felvetést előterjeszteni? 

 



16 

 

Rózsa Endre Bertalan: Bizonyára többen tapasztaltuk, hogy a globális felmelegedés kapcsán 

egyre több bozóttűz, erdőtűz van hazánkban. Ugyanakkor a napvilágot látott különböző 

dokumentumok szerint az extrém száraz talajú napok száma rendkívüli módon megnövekedett 

az utóbbi években. Mivel a legkritikusabb e területen Kecskemét, Hortobágy, Békéscsaba és 

Szeged egy térsége, amely érinti markánsan Jász-Nagykun-Szolnok megyét is. Javasolnám 

Elnök úrnak, vegyük fontolóra azt, hogy a katasztrófavédelemmel együtt tekintsük át ezt a 

kérdést, hiszen tudjuk azt akár Mezőtúr esetében is, hogy július végén komoly tűz volt, amely 

érintette a különböző gazdasági területeket, lakosokat. Javaslom, hogy gondoljuk ezt végig, 

illetve a felkészülés bizonyos szakaszát tegyük meg. Amennyiben tudunk, lépjünk ebben és 

közösen gondolkodjunk. 

 

Hubai Imre: A Közép-Tisza völgy elsivatagosodása, kiszáradása a Tisza szabályozásával 

megkezdődött. Itt vágták át a legtöbb kanyarulatot, ezáltal keskeny és mélyülő mederbe terelték 

a Tiszát, a talajvízkészletek is rohamosan fogynak. Ez a globális felmelegedés káros hatásai 

közepette egy olyan folyamatot indított el, amely a talaj felső rétegeinek kiszáradásával jár, 

még pára, harmat sincsen, hogy megakadályozza a növényzet kiszáradását. A kiszáradóban lévő 

erdeink és füves-fás élőhelyek, a víztől elrekesztett élőhelyek, amelyek öntözhetővé tételével 

sokat tudnánk javítani a helyzeten, azok megfogalmazásra kerültek a Jász-Nagykun-Szolnok 

Vármegyei Öntözésfejlesztési Stratégiában. Éppen ennek a folyamatnak a lassításáról, 

megállításáról szól olyan módon, hogy az öntözésre rendelkezésre álló vízkészletek 

felhalmozásával ez a térség tudjon megfelelő módon védekezni a kiszáradás hatásai ellen. 

Mindenki előtt ismert, hogy amikor a stratégia elfogadásra került a közgyűlés által is, abban az 

időszakban indult meg az Ukrán-Orosz háború. Sajnos ennek a káros gazdasági 

következményei visszavetették a program megvalósulását. Egy időre, de nem végleg. Azt a 

megállapítást kaptuk mind az országos főigazgatóságtól, mind pedig az Agrárminisztériumtól, 

hogy az országban egyedüliként rendelkezésünkre álló öntözésfejlesztési stratégia, amivel 

nagyjából 220 ezer hektár válna öntözhetővé a vármegyében és évről-érve legalább a 

jelenleginek a három-négyszerese meg is lenne öntözve, ezzel jelentősen javulna a Tisza 

vízkészletének visszatartása, az öntözésre rendelkezésre állás biztosítása. Meg kell várnunk, 

amíg a költségvetés teherbíró képessége a jelenleg becsült 60 milliárd forint körüli költséget 

rendelkezésre tudja bocsátani az Országos Vízügyi Főigazgatóság a Közép-Tisza Vidéki 

Vízügyi Igazgatósága részére. Türelmet kérünk. Forrás hiányában, jelenleg az igazgatóságnak 

nem áll módjában, hogy segítségünkre legyen, hasonlóan a többi vízügyi igazgatóság sem 

rendelkezik azokkal a forrásokkal, ami az ő stratégiájuk megvalósításához kellene. Be fogunk 

számolni, amennyiben a források megjelennek, felhasználhatóvá válnak. 

 

Megállapítom, hogy a Közgyűlés mai feladatának eleget tett, munkáját befejezte. 

 

Bejelentem, hogy következő közgyűlésünket elfogadott munkatervünk szerint 2023. november 

10-re tervezzük összehívni. 

 

Megköszönöm valamennyi közgyűlési tag, meghívott részvételét, az ülést berekesztem.  
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